
Beste Avelgemnaar, 

Namens het bestuur wensen wij u in 
deze laatste editie van het jaar 2022 
warme feesten toe, en een heel voor-
spoedig en gezond 2023. 

Het is de donkerste periode van het jaar, 
maar gezelligheid met familie en vrien-
den kent zijn troef deze maand. Er wordt 
gekeuveld over het voorbije jaar. We 
laten een moeilijk jaar achter ons, met 
gebeurtenissen die we voor onmogelijk 
hielden: de oorlog in Oekraïne, de na-
sleep van de pandemie, de energiecrisis, 
de torenhoge infl atie.

Maar wij, Vlamingen, kijken hoopvol naar 
de toekomst. Samen zullen we opnieuw 
onze rug rechten, nieuwe plannen sme-
den, en met eindejaar toosten op wat 
komen zal.

Doe zoals Grégory
Ons afdelingsbestuur zat intussen 
niet stil. We verwelkomden een nieuw 
bestuurslid, dat vol enthousiasme zal 
meehelpen om N-VA Avelgem verder uit 
te bouwen. Verder in dit blad stelt hij zich 
aan u voor.

Volg het voorbeeld van Grégory en sluit 
aan om vanaf 2024 een nieuwe politieke 
wind te laten waaien in Avelgem.

Hebt u vragen voor onze mandataris 
Conny? Aarzel dan niet om haar te 
contacteren. Ze neemt met plezier uw 
vragen en bedenkingen mee, en samen 
met u zullen we proberen oplossingen te 
vinden en voor te stellen aan het bestuur. 

Wij kijken alvast uit naar een boeiend en 
politiek uitdagend 2023!

Het bestuur van N-VA Avelgem

Wist u dat …
    … Imog de ophaling van het restafval wil terugbrengen naar 
één keer om de twee weken, om te besparen? Immers, 
ook de afvalophaling is duurder geworden ten gevolgde 
van de stijgende brandstofprijzen, de loonindexeringen,… 
En de gemeenten willen niet dat IMOG die kostenverhoging 
aan hen doorrekent. Het voorstel dient nog besproken te 
worden in de gemeenteraden, maar IMOG hoopt met de 
nieuwe regeling te kunnen starten vanaf april 2023. 

    …  Ventilus, het project waarbij windenergie van op de 
Noordzee aangesloten wordt op een elektriciteitssnelweg in 
onze provincie, zo goed als zeker bovengronds zal aange-
legd worden? En ook onze burgemeester zelf heeft beves-
tigd voorstander te zijn van een bovengrondse hoogspan-
ningslijn. Eensgezindheid dus.

    … door de crisis de frequentie van verhoging 
van de dagprijs in woonzorgcentra van één 
maal per jaar naar één maal per zes maand 
mogelijk wordt, en Avelgem besloten heeft 
van deze mogelijkheid gebruik te maken? Met 
als gevolg dat de dagprijs in woonzorghuis Ter 
Meersch vanaf januari 2023 stijgt van 63,47 
euro naar 66,41 euro. 

    … de bibliotheek, die een 
basisvoorziening is, ook al 
omwille van besparingen, 
bijkomend gesloten zal zijn op 
donderdagnamiddag? 

    … het gemeentebestuur besloot om de verlichting zowel 
langs gemeentewegen als langs gewestwegen alle 
nachten behalve vrijdag- en zaterdagnacht te doven van 
23 tot 6 uur? Tot nu was dat alleen op de gemeentewe-
gen, en tot 4.30 uur. De N-VA pleitte er in het verleden 
voor om de lichten vanaf 4.30 uur aan te zetten, wat 
toen gevolgd werd. Verder suggereerden wij het vrijge-
komen geld te gebruiken voor slimme dimsystemen in 
plaats van volledig doven. De meerderheid had en heeft 
er geen oren naar.
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In Oudenaarde met onze algemeen voorzitter Bart De Wever 
en Oost-Vlaamse kopstukken Mathias Diependaele, Christophe 
D’Haese en Sarah Smeyers.

En in Avelgem met Europarlementslid Assita Kanko.

Dag Grégory, hoe gaat het met jou?
Heel goed, dank u. Een tijdje geleden 
heb ik deelgenomen aan de Feesteloop 
hier in Avelgem. Er was veel ambian-
ce, het parcours was mooi verlicht, en 
het was ook fijn dat er hier en daar 
muziek speelde. Daardoor heb ik 
nog sneller kunnen lopen dan anders 
(lacht).

Was je je al aan het warmlopen voor 
jouw politieke carrière in Avelgem?
Ja, op alle vlakken wil ik steeds het 
onderste uit de kan halen. Ik engageer 
mij graag. Daarom wil ik mij graag 
inzetten om van Avelgem een nog 
betere plek te maken om te wonen, zeg 
maar om te leven. Iedere Avelgemnaar 
moet zich hier goed in zijn vel voelen, 
zich hier thuis voelen. 

Je wil dit doen voor de N-VA. Vanwaar 
deze keuze?
Ik ben trots om Vlaming te zijn, 
om West-Vlaming te zijn, om Avel-

gemnaar te zijn, om Outrijvenaar te 
zijn. Iemands identiteit is belangrijk. 
Vlaanderen heeft zo’n mooie ge-
schiedenis waar we terecht trots op 
mogen zijn. Het kerkhof in Outrijve, 
waar de eerste winnaar van de Ronde 
van Vlaanderen begraven ligt, de 
Tombeelmolen, het prachtige ge-
meentehuis, de kerk die tijdens het 
‘Feeste’-weekend mooi belicht werd, 
zijn maar enkele voorbeelden van hier 
bij ons.

Ik hoor het al: je kan de trots om in 
Avelgem te wonen niet wegstoppen. 
Waarin wil je je met de N-VA 
onderscheiden van de andere partijen?
Wel, met de N-VA in het bestuur zou 
het gemeentehuis alleszins behou-
den geweest zijn. Echt pijnlijk dat dit 
statige, centraal gelegen gebouw in de 
nabije toekomst niet meer zal gebruikt 
worden voor de administratieve dien-
sten van de gemeente, en dat we in de 
plaats daarvan een ‘gemeentepunt’ 

Iedere Avelgemnaar 
moet zich hier goed 
in zijn vel voelen.”

Nieuw bestuurslid: Grégory Vandekerckhove

Twee keer in opperbest gezelschap

avelgem@n-va.be
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EDC-kaart
Op de gemeenteraad van 28 oktober 2019 vroeg Conny Rogie om de EDC-kaart, het o�  ciële bewijsstuk voor personen met een 
beperking, te erkennen in onze gemeente. Ze ijverde daarnaast om het gebruik ervan binnen de Avelgemse gemeentelijke dien-
sten en dienstverlening goed te keuren én de EDC te promoten bij de lokale ondernemingen. 

Het initiatief past volledig in de Europese duurzame beleidsdoelstellingen die een gemeente moet nastreven. Zo zou Avelgem kunnen 
bijdragen aan een inclusief beleid en haar sociale gelaat tonen. Helaas mondde het stemresultaat uit op 6 stemmen voor (oppositie) en 
13 stemmen tegen (meerderheid). Onbegrijpelijk!

Groot was onze verbazing toen we op de gemeentelijke website lazen dat Avelgem de EDC nu toch erkent. We hebben er méér dan 
twee jaar moeten op wachten, maar uiteindelijk is ook Avelgem er zich bewust van geworden dat de EDC niks dan voordelen biedt 
voor mensen met een beperking, en hen zonder poespas de voordelen biedt waarop ze recht hebben.

Eindelijk een nieuwe, grote stap in de richting van een inclusieve gemeente. En zo wordt een punt uit ons verkiezingsprogramma van 
2018 toch nog gerealiseerd!

In het verleden stonden personen met een beperking vaak in de kou wanneer zij bij aanbieders van cultuur, sport en vrije tijd hun beper-
king niet op papier konden ‘bewijzen’. Daardoor liepen zij – onterecht – kortingen op toegangsprijzen en andere voordelen mis. Bovendien 
wordt er geen inbreuk gepleegd op de privacy, wat in het verleden het geval was omdat die personen medische bewijsstukken die de 
beperking vermeldden, dienden voor te leggen. Om komaf te maken met die pijnlijke situaties, werd in 2017 een kaart in het leven geroe-
pen waardoor personen met een, al dan niet zichtbare, beperking voortaan automatisch de erkenning krijgen waar ze recht op hebben: de 
European Disability Card, kortweg EDC. Het was Zuhal Demir, toenmalig staatssecretaris voor Personen met een Beperking, die de EDC 
voorstelde. De kaart wordt in acht Europese landen erkend, waaronder België. Voor meer details, zie onze website n.va.be/avelgem.

krijgen, ondergebracht in het Sociaal Huis. Als reden wordt ge-
opperd dat de kostprijs om het gebouw energiezuinig te maken, 
te hoog zou oplopen. Wel, dat is je reinste onzin, als ik zie voor 
welke onnodige projecten dan wel geld uitgetrokken wordt.

De gemeentefinanciën op orde krijgen is dus zeker een be-
langrijk punt voor de N-VA. Als econoom en statisticus ben ik 
ervan overtuigd dat ik de uitgaven en opbrengsten beter zou 
kunnen beheren, met als doel een optimale benutting van de 
beschikbare fondsen om het leven van elke Avelgemnaar te 
verbeteren.

Wat nog?
Ook veiligheid is een heel belangrijk thema. Als ik hoor dat 
mensen ’s nachts overlast hebben, of als ik merk dat het overal 
na 23 uur zonder straatverlichting pikkedonker is, of als ik zie 
dat er op sommige plaatsen onveilige verkeerssituaties zijn voor 
de schoolgaande jeugd en andere zwakke weggebruikers, dan 
wil ik dat zeker aanpakken. Ook meer camera’s en meer politie 
op straat moeten het veiligheidsgevoel van de Avelgemnaar 
verbeteren.

Onderwijs vind ik ook een uiterst belangrijk thema. Het on-
derwijs in Vlaanderen is er de laatste 10 jaar fel op achteruitge-
gaan. Dat is heel spijtig, want talent is hier zeker aanwezig. Ook 
op lokaal vlak kunnen we daaraan werken. Gezien ikzelf ook 
economie en wiskunde geef, zal ik initiatieven opstarten om de 
Avelgemse jeugd te laten excelleren in haar talenten. Ik denk 
bijvoorbeeld aan een wiskunde- of wetenschapsclub.

Ook wil ik alle deelgemeenten, waaronder Outrijve, meer 
middelen geven, zodat een startende zelfstandige in een deel-
gemeente evenveel premies krijgt als een starter in de cen-
trumgemeente zelf. Daarbij wil ik ook elke zelfstandige zaak 
van Avelgem helpen ondersteunen. Daarnaast ben ik een echte 
dierenvriend en kan ik enorm genieten van de mooie natuur 
die Avelgem rijk is. Ik zal mij inzetten om alle dierenleed tegen 
te gaan en sluikstorten een halt toe te roepen door het plaatsen 
van extra camera’s.

En nu een persoonlijk vraagje, Grégory. Wat doe je zoal in je 
vrije tijd?
Ik heb een heel breed interesseveld. Om te beginnen ga ik graag 
wandelen of fietsen hier in Avelgem en in het bijzonder langs 
de Schelde. Lopen doe ik héél veel. Als je iemand ziet lopen met 
een geel t-shirt en geel loopbroekje, dan is de kans groot dat ik 
het ben. Verder lees ik graag, kijk ik graag een film, ga ik nu en 
dan eens naar het theater. Vandaar dat ik mij ook graag inzet 
voor recreatie, sport en cultuur. 

En wat wil je tot slot nog meegeven aan onze lezers, Grégory?
Ik luister graag naar de mening van iedereen. Aan elke Avel-
gemnaar die ik tegenkom, vraag ik: ‘Wat vindt u dat er kan ver-
beterd worden in onze gemeente?’. Maar evenzeer: ‘Wat vindt 
u goed en zou u graag behouden zien?’ Spreek mij dus gerust 
aan. En als ik in de volgende legislatuur mag deelnemen aan het 
gemeentelijk beleid, zal ik proberen met ieders wensen rekening 
houden. Niets is onmogelijk voor diegenen die willen, zeg ik 
altijd.

www.n-va.be/avelgem
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


